
                  Bestyrelsesmøde Dagsorden 

 

Dato: Tirsdag 04/04/2023  
Tid: 19:00 – 21:00 
Sted:  Skydekælderen, Lyngby Stadion 
Tilstede:  Morten, Brian, Bjørn, Gudmund, Lars, Nikolaj, Aleksis, Bettina 
Afbud: Henrik 
Referent Brian 
 
1. Godkendelse af sidste mødereferat 

a. Referatet fra sidste møde er godkendt 
2. Økonomi 

a. Ca. 113.500 DKK på klubbens konto efter at udgifter på ca. 36.000 er afholdt, og indtægterne 
fra Dyrehaverunden er ført ind 

b. Der må forventes væsentligt øgede omkostninger til ‘ansigter’ i 2023. YTD er der realiseret 
5.000 DKK mod budget for hele året på 6.000 DKK 

c. Morten: Der må forventes øgede udgifter til skivemateriale i kælder, da de nuværende 
skydemåtter er slidt op. Priserne er steget kraft på skydemåtterne, og vi kigger ind i 
omkostninger på ca. 50.000 DKK 

d. Det indstilles overfor skytter at der genbruges ‘ansigter’ 
3. Opgaver 

a. Kælder 
i. Efter et grundigt oprydnings- og istandsættelsesarbejde over vinteren fremstår 

skydekælderen ryddelig og ordnet 
ii. Zia og Bettina har gennemført har lagt en stor indsats ift. at få sorteret i klubbens buer, 

pile og øvrigt udstyr. 
iii. John, Aleksis m.fl har lagt en stor indsats i at få ryddet op i skydelokale, samt i lokalerne 

bag måtterne, således de nu fremstår ryddelige. Endvidere er der gennemført en større 
renovering af skydestativer således at disse nu også er velfungerende. 

b. Værksted kælder 
i. Se punkt 3.a.i 

c. Værksted Sibirien / skivebane 
i. Status på sikkerhed i Sibirien 

1. Der udestår fortsat en udbedring af hegnet mod villaerne. Det er vigtigt at 
arbejdet med hegnet er på plads, forud for opstart af udendørssæsonen som 
skydes I gang, officielt 1. maj 2023 

ii. Prøveperiode for faste træningstider på 3D banen starter i takt med udendørssæsonen 
– se punkt 3.d.ii.2 

iii. Brian orienterer bredt omkring træningstider, udendørssæson 
d. 3D Bane / dyr i Sibirien 

i. Sikkerhed 
1. Gudmund har lavet et oplæg til skyderegler på 3D banen. Oplægget blev 

gennemgået på mødet, og der tilslutning med enkelte revisioner. 
e. Skivebane, kælder 

i. Forventer øgede udgifter til skiver i kælder – se punkt 2.c for detaljer 
f. Eleven skiver, Sibirien 



i. Der er indkøbt en mængde gule centre til Sibirien, samt nye måtter som understøtter 
at der kan sidde to gule centre i den enkelte skydemåtte. 

ii. Således kan eksempelvis 2 compund skytter skyde på samme måtte (med gule centre). 
Det understøtter forlænget levetid for skydemåtter, og fordobler samtidig kapaciteten 
på skydebanen. 

g. LBL Admin 
i. Morten F, Brian M samt Ida tager en dialog med kommunen (Janne Holme) omkring 

LBL ønsker til klubfaciliteter – herunder ønsker til Sibirien (etablering af jordvold 
mellem skivebane og 3D bane) samt ønsker til kælder ifm. renovering af kloakrør. 
Mødet forventes booket med LTK i løbet af den kommende måned 

ii. Nikolaj: Opdateret Bueskydnings Danmarks medlemsregister med LBL medlemmer 
h. PR / Facebook / Hjemmeside 

i. Bjørn: Der er et behov for at en arbejdsgruppe kigger ind i klubbens hjemmeside. 
Hjemmesiden flyder over med information, og den er svær at navigere.  

ii. Bestyrelsen anerkender behovet for en revision af klubbens hjemmeside, og der er 
nedsat en arbejdsgruppe drevet af Lars, med støtte fra Gudmund. 

iii. Arbejdsgruppen opdaterer bestyrelsen på arbejdet ved det kommende møde 
i. Stævner 

i. Opsamling på Dyrehaverunden – herunder økonomi og afvikling 
1. Stævner blev afholdt med stor succes med 117 deltagere. 
2. Samlet set har stævnet genereret et overskud på 14.215 DKK 
3. Steffen og Ida fremhæves for en stor indsats ifm. Dyrehaverunden, men flere af 

de ‘faste’ trådte til. 
4. Det har krævet en stor indsats af klubbens medlemmer at afholde stævnet, og 

bestyrelsens refleksion er at det kræver en bred tilslutning og mobilisering af 
medlemmer at afholde stævner. Det stiller krav til alle klubbens medlemmer, 
så det store ansvar ikke påhviler en snæver gruppe af mennesker.  

5. Steffen Ebert har indkaldt til et opsamlingsmøde fra stævner tirsdag den 11. 
April. Erkendelser herfra vil blive båret ind på det kommende bestyrelsesmøde. 

j. Trænere 
i. Arbejder videre med at strukturere træningen 
ii. Arbejder med kategorier for ungdomsskytter (begynder, øvede og erfarne) 

iii. Øget fokus på dialog med forældre omkring børn med særlige behov for støtte ifm. 
træningen 

iv. Oplæg til socialt arrangement ca. 1 gang pr. måned for ungdomsskytter (pandekager, 
etc.) under forudsætning af at klubhuset i Sibirien fremstår pænt og ryddeligt efter 
brug 

v. Alle (børne)hold er nu fuldt belagt – og der optages ikke nye medlemmer 
4. Opdatering på initiativer 

a. Revision af LBL’s vedtægter (Lars) 
i. Lars kommer med ny opdatering til kommende bestyrelsesmøde 
ii. Der efterlyses medlemmer til deltagelse i udarbejdelse af nyt oplæg af vedtægterne 

iii. Henrik og Tobias kunne være kandidater 
b. Status på ’mindeplade’ på Sibirien (Morten F) 

i. Morten bestiller en minde/-messingplade – og der afholdes et mindre arrangement 
med bobler + det løse 

c. Status på Indkøbsgruppen 
i. Afdækning af spend i eks. Det forgange år på skiver samt øvrigt udstyr (Nikolaj) 

1. Nikolaj afdækker spend, og vender tilbage inden fredag den 7. April 2023 
ii. Afdækning af behov for nyt udstyr her & nu (Bettina / Zia) 

1. Øvelsen er gennemført og der er afleveret en ønskeliste til bestyrelsen 



iii. Dialog med potentielle leverandører (Morten / Thai / Nikolaj) 
1. Efter en grundig markedsafdækning har Gudmund indkøbt en række 3D Dyr fra 

David Hauge. Økonomien virker fornuftig, og dyrenes kvalitet vil blive evalueret 
i ’23 sæsonen 

5. Personsager 
a. Der blev ikke diskuteret personsager 

6. Forslag fra medlemmer 
a. Indkommet forslag fra Gudmund Thai (se forslag herunder) 

i. Følgende træningstider er indtil videre forbeholdt skytter til 3D banen: 
1. Torsdag fra kl 19.00 – 
2. Lørdage fra 9 – 12  
3. Søndage fra 16 – 19 

ii. Det betyder at der i ovenstående tidsrum ikke kan skydes på skivebanen i Sibirien. 
iii. Ovenstående tidsrum køres en forsøgsordning i udendørssæsonen 2023, men vil 

løbende blive evalueret (i første omgang på bestyrelsesmøde juli ’23) for at forstå 
brugen af hhv. 3D banen samt afdække peaks i kapacitet, brugsmønstre, etc. Der vil 
dog i indeværende sæson ikke komme yderligere udvidelse til faste skydetider på 3D 
banen.  

iv. Udenfor disse tidsrum gælder det, at skydning på skivebanen har fortrinsret. 
v. Bestyrelsen vil følge forsøgsordningen tæt og være meget opmærksomme på 

brugsmønstre af banerne, samt eventuelle uhensigtsmæssigheder forsøgsordningen vil 
afføde. 

vi. Det er en topprioritet for bestyrelsen at arbejde hen mod en løsning som sikrer fri 
skydetid på både skive- og 3D banen, via en opførelse af en form for afskærmning 
(jordvold, hegn, etc.) mellem banerne. 

7. Eventuelt 
a. Forslag til ændringer ift. opgaveliste fra sidste bestyrelsesmøde 

i. Morten er ansvarlig for værksteder og skivebane i kælder og i Sibirien 
ii. John M. div. Kommentarer – herunder opgavefordeling 

b. Arrangementer 
i. Henning har trukket sig fra afholdelse af arrangementer for virksomheder og 

privatpersoner. Det betyder at vi ikke i den kommende periode kommer til at booke 
nye arrangementer i kalenderen.  

ii. Aleksis arbejder på et oplæg der beskriver hvordan vi afholder arrangementer 
fremadrettet, samt hvordan indtægterne herfra skal bruges. 

 

 

6.a Forslag fra Gudmund Thai 

jeg	forslår	for	bestyrelsen	at	vi	får	faste	tider	til	3D	banen	ude	i	Sibirien	
	
Tirsdag	efter	kl	19	
Torsdag	efter	kl	19	(som	der	er	nu)	
Lørdag	kl	10-13	
Søndag	kl	10-13	
 


